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恒生投資榮獲《亞洲資產管理》 

Best of the Best Awards 獎項 

Hang Seng Investment Honoured with  
Asia Asset Management’s Best of the Best Awards 
  
    

 

  

恒生投資很榮幸奪得《亞洲資產管理》2025 Best of the Best Awards - 1.「最佳資產管理公司（30

年）- 香港」 以及 2. 「年度最佳 ETF 管理人 - 香港」兩項大獎!  

 
此項殊榮是對我們在過去一直努力不懈追求卓越的認可，亦肯定了我們在資產管理領域的雄厚實

力。我們能夠實現這一重要里程碑，實在有賴您的信任和支持。此外，今年是《亞洲資產管理》成

立 30週年，這一里程碑更突顯這些獎項的意義。 

 
作為香港最大的 ETF 管理人^，我們將繼續致力為客戶至臻完善，制定更強健投資組合及把握更多

投資機會， 締造優越投資成果。感謝您成為我們成功的重要一環！ 

 
We are thrilled to announce that Hang Seng Investment was named the 1. “Best Asset Management 
Company (30 years) -Hong Kong SAR” and 2. “- ETF Manager of the Year – Hong Kong SAR” at the Asia 
Asset Management – Best of the Best Awards 2025.  
 
These prestigious awards are an esteemed recognition of our commitment to excellence and our solid 
strengths in asset management. We couldn't have pulled this off without the support of our valued clients. 
Your trust and partnership have surely been more than instrumental in helping us achieve this milestone. 
Additionally, it’s worth noting that this year marks the 30th anniversary of Asia Asset Management, this 
milestone celebration underscores the significance of the awards. 
 
As the No. 1 ETF manager in Hong Kong^, we look forward to continuing to go the extra mile with our 
dedication to delivering high-calibre performance with a strong portfolio of solutions for our clients to 
capture more opportunities. Thank you for being a vital part of our success! 
 
Best regards, 
Hang Seng Investment  

 

 

 

 
 
  

 

 

 
^ 以香港上市和註冊的 ETF 資產管理規模計算。資料來源：恒生投資，截至 2025年 1月 31日。 

Based on AUM of Hong Kong listed and domiciled ETFs. Source: Hang Seng Investment, as at 31 Jan 2025. 
  
 

免責聲明 

本資訊僅供參考並不應視為推介或邀約或游説投資任何投資產品。投資者或潛在客戶應詳細閲讀有關投資產品之銷售文

件（包括風險因素之全文及收費詳情）。投資涉及風險（包括可能會損失投資本金的風險），投資產品價格可升可跌，

過往表現未必可作為日後表現的指引。 
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The content is for reference only, it does not constitute and should not be regarded as an offer or solicitation to anyone 
to invest into any investment product. Investors and potential clients should read the relevant investment product’s 
offering document (including the full text of the risk factors and charges stated therein) before making any investment 
decision. Investment involves risks (including the risk of loss of capital invested), prices of investment product units 
may go up as well as down, past performance is not indicative of future performance. 
 

 
     

 

 


